
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy 
č. 11/2021

ze dne 13. prosince 2021

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Vladimír Benda, 
Ing. Oldřich Peprla, Mgr. Adam Kučerovský

Hosté:
Mgr. Michal Sadílek -  stálý host Komise dopravy

Program:
-  zahájení Komise dopravy
-  projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
-  diskuze

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.00 hodin je  přítomno pět členů komise. 
Komise je  tedy usnášeníschopná a její jednání může začít.

Vladimír Benda upozornil členy Komise dopravy RMČ na další vrak v ulicích Líšně, ač je 
aktivně nevyhledává. Jeho pozornosti ovšem vrak v Bednaříkově ulici neušel proto, jelikož jde 
tentokrát o nákladní automobil, který navíc na parkovišti blokuje místo nejméně dalším třem 
vozidlům. STK uvedeného odstaveného vozidla vypršela v lednu roku 2018 a aby se svévolně 
nerozjelo, m á kola zajištěná cihlami. „I tento nemá co dělat na veřejné pozemní komunikaci, i 
když jde o parkoviště, nikoliv Vrakoviště. Na vysvětlenou uvádím, že vraky systematicky 
nevyhledávám, ale jde o moji profesní deformaci, jako chodec si všímám prázdných kol, 
nesvítících světel, rezavých karoserií a ostatních závad,“ poznamenal Benda.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla apeloval na bezpečnost v podchodu k ZŠ Novolíšeňská, který není dostatečně 
osvětlen. Navíc je  podle něj v podchodu nepořádek, který už zřejmě dlouho nikdo neuklízel. 
Řešit by to tedy měl správce komunikace.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla zdůraznil, že tající sníh vytváří na chodnících přes noc námrazu, která by se měla 
ošetřit, aby nedošlo ke zraněním chodců. Jedná se především o chodníky u domů ve Staré Líšni, 
které by bylo záhodno posolit už v brzkých ranních hodinách.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Adam Kučerovský pochválil rychlou opravu kanálu v ulici Wintrova, kterou realizovaly 
Brněnské vodárny a kanalizace a.s.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Předseda Komise dopravy RMČ navrhl termíny schůzí na první pololetí roku 2022, a to vždy 
na pondělí od 17.00 hodin následovně: 24. leden, 21. únor, 21. březen, 25. duben, 16. květen a 
13. červen 2022.



USNESENÍ: Komise dopravy RMČ SCHVALUJE termíny schůzí 
na I. pololetí roku 2022 na 24.1., 21.2., 21.3., 25.4., 16.5. a 13.6. 

PRO: 5 
PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0

V čase 17.25 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMC prosincovou schůzi s tím, že se další jednám uskuteční 
v pondělí 24. ledna 2022 v tradičním termínu od 17.00 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřil Matěj Chrněla
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